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Krško, 26. april 2021 

 

Zapisnik 4. redne seje Študentskega sveta  

Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru, 

__________________________________________________________________________ 
 
ki je potekala 26. aprila 2021 na daljavo, s pomočjo programskega orodja MS Teams, s pričetkom ob 

13.00 uri. 

 

Prisotni člani ŠS Fakultete za energetiko UM: Klemen SRPČIČ, Veljko MARJANOVIĆ, Eva SIMONIČ, 

Benjamin BOŽIČ, Žan BREGAR, Jan LOKAR, Lazar STOJANOV, Klemen SREDENŠEK, Bogdan MILOŠEVIĆ, 

Srećko KUZELJEVIĆ, Petar MARIĆ 

Opravičeno odsotni člani ŠS Fakultete za energetiko UM: Klavdija RABUZA, Bogdan SIRK, Luka BARBIČ 

Neopravičeno odsotni člani ŠS Fakultete za energetiko UM: / 

Predsedujoči ŠS Fakultete za energetiko UM: Klemen SRPČIČ 

Ostali prisotni: izr. prof. dr. Sebastijan SEME, v.d. dekana FE UM 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Klemen Srpčič, prodekan za študentska vprašanja Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru, je 
pozdravil vse člane Študentskega sveta Fakultete za energetiko UM. 
 
Prodekan za študentska vprašanja je preveril sklepčnost. Na podlagi ugotovitve o sklepčnosti, je 
Študentski svet Fakultete za energetiko UM pričel s svojim delom. 
 

Add 1) Potrditev dnevnega reda 4. redne seje ŠS FE UM  
 
Klemen Srpčič, prodekan za študentska vprašanja Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru, je 
prisotnim članom predstavil naslednji predlog dnevnega reda: 
 
1. Potrditev dnevnega reda 4. redne seje ŠS FE UM 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje in 3. izredne seje ŠS FE UM 
3. Volitve, imenovanja in mnenja 
4. Habilitacije 
5. Pregled finančnega stanja 
6. Projekti 
7. Študentska problematika 
8. Razno 
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V zvezi s predlogom so člani ŠS FE UM glasovali o naslednjem sklepu: 
 
Sklep št. 1: Študentski svet Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru sprejme predlagani dnevni 
red 4. redne seje ŠS FE UM. 
 
Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Add 2) Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje in 3. izredne seje ŠS FE UM 
 
Klemen Srpčič, prodekan za študentska vprašanja Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru, je 
prisotnim članom predstavil predloga zapisnikov 3. redne in 3. izredne seje ŠS FE UM ter v predlog dal 
naslednja sklepa: 
 
Sklep št. 2: Študentski svet Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru potrdi zapisnik 3. redne seje 
ŠS FE UM. 
 
Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Sklep št. 3: Študentski svet Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru potrdi zapisnik 3. izredne 
seje ŠS FE UM. 
 
Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Add 3) Volitve, imenovanja in mnenja 
 
Pod to točko ni bilo razprave. 
 

Add 4) Habilitacije 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Add 5) Pregled finančnega stanja 
 
Seji se ob 13:06 pridruži Veljko Marjanović. 
 
Prodekan za študentska vprašanja je prisotnim predstavil trenutno finančno stanje ŠS FE UM. 
 
Sklep št. 5: Študentski svet Fakultete za energetiko Univerze v Mariboru se je seznanil s finančnim 
stanjem ŠS FE UM. 
 
Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Add 6) Projekti 
 
Predsedujoči je člane seznanil z aktivnostmi glede projekta Predavanje gostujočega profesorja. Projekt 
je bil planiran za april, vendar pa ga zaradi pomanjkanja časa ni bilo mogoče izvesti. Zaradi tega se bo 
projekt izvedel čimprej v mesecu maju. 
 

Add 7) Študentska problematika 
 
Seji se ob 13:10 pridruži Lazar Stojanov. 
 
Predsedujoči je člane seznanil, da je, glede na sproščanje ukrepov v zvezi z virusno okužbo COVID-19, 
od 3. 5. 2021 znova možna izvedba študijskega procesa »v živo« ob upoštevanju ukrepov za zajezitev 
COVID-19. Člane je obvestil, da je bilo s strani fakultete poslano obvestilo vsem študentom, da se do 
7. 5. 2021 študijski proces izvaja v enaki obliki kot do sedaj, o nadaljnji izvedbi letnega semestra bodo 
študenti obveščeni naknadno. Člane ŠS FE UM je prosil za mnenje glede izvedbe študijskega procesa v 
nadaljevanju semestra. 
 
Člani ŠS FE UM so v nadaljevanju izpostavili, da imajo študentje iz Srbije težave z vračanjem v Slovenijo, 
ker so v času trajanja epidemije izgubili stanovanja v Velenju. Prav tako imajo nekateri težave s 
pridobivanjem vize. Izpostavljeno je bilo tudi, da je do konca semestra le še dober mesec, zato ne bi 
bilo smiselno spreminjati oblike študijskega procesa. Povedano je bilo tudi, da imajo izvajalci 
predavanja in vaje pripravljena za izvedbo na daljavo in bi najverjetneje imeli veliko dela s prilagoditvijo 
na drugo obliko študijskega procesa. Glede na navedeno je po mnenju članov bolj smiselna izvedba 
študijskega procesa na daljavo do konca semestra. 
 
Predsedujoči je dejal, da se strinja s člani in da je seznanjen s problematiko vračanja tujih študentov. 
Predlagal je, da z debato glede te tematike nadaljujejo pod točko razno, ko se bo seji pridružil tudi 
v.d. dekana FE UM. 
 

Add 8) Razno 
 
Seji se ob 13:20 pridruži v.d. dekana FE UM izr. prof. dr. Sebastijan Seme. 
 
Predsedujoči je pozdravil v.d. dekana FE UM in mu predal besedo. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči seznanil v. d. dekana FE UM z vsebino pogovora članov ŠS FE UM, glede 
nadaljevanja študijskega procesa, ki je bil opravljen pod prejšnjo točko dnevnega reda. V.d. dekana FE 
UM izr. prof. dr. Sebastijan Seme je dejal, da bodo pri odločitvi glede nadaljnje oblike študijskega 
procesa upoštevali podana mnenja, in da bo o vseh nadaljnjih aktivnostih v zvezi s to tematiko obveščal 
prodekana za študentska vprašanja.  
 
Predsedujoči se je v.d. dekana FE UM zahvalil za prisotnost na seji ŠS FE UM. 
 
Ob 13:31 je sejo zapustil v.d. dekana FE UM izr. prof. dr. Sebastijan Seme. 
 
Predsedujoči je člane seznanil z okvirnim terminom naslednje seje in da bo seja, če bodo razmere to 
dopuščale, izvedena v živo. 
 
Klemen Srpčič, prodekan za študentska vprašanja FE UM, se je prisotnim zahvalil za udeležbo in jih 
lepo pozdravil. 
 
Seja se je zaključila ob 13.33 uri. 
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S spoštovanjem, 

   Klemen Srpčič 
   Prodekan za študentska vprašanja 

Fakultete za energetiko UM 
    

 
Zapisnik zapisal: 
Klemen Srpčič 
 
 
Dostaviti: 

- 1x Članom ŠS FE UM po e-pošti 
- 1x Arhiv 


